
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 9. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 90

Kan ministeren oplyse, hvorfor ingen vandmøller, udenover dem beliggende ved Mølleå-

en, er vurderet som væsentlig kulturarv og derfor er taget ud af vandplanarbejdet med

henvisning til, at der er væsentlig kulturarv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand
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